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  Protokół Nr 125/2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 21 czerwca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu o godz. 14.30 otworzył i dalej prowadził Starosta Zbigniew 

Szumski.  Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 4, w związku 

z tym Zarząd jest władny, aby podejmować prawomocne uchwały.  

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Andrzej Chromiński, 

Marcin Minta, Michał Motowidełko.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pani Dorota Karbowiak – Skarbnik Powiatu; 

-Pan Tomasz Olesiak – Sekretarz Powiatu; 

-Pani Karolina Adamirowicz – Naczelnik Wydziału DG; 

-Pan Tomasz Sielicki – Burmistrz Świebodzina wraz z Panem Przemysławem Nitschka – I 

Zastępcą Burmistrza Świebodzina oraz Panią Anną Fabiś – II Zastępcą Burmistrza 

Świebodzina; 

-Pani Anita Molicka – Główny Specjalista Zespołu Stanowisk ds. Edukacji i Zadań społecznych; 

-Pani Joanna Rybczyńska – z-ca Naczelnika Wydziału ORG.   

 

Porządek posiedzenia Zarządu: 

 

1. Godz. 14.45 - Spotkanie z Burmistrzem Świebodzina. 

2. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

nr 2750P stanowiącej ulice Spokojną w Opalenicy do skrzyżowania z ul. Nowotomyską do 

skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 307 na terenie gminy Opalenica o długości 74 m. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

nr 2743P stanowiącej ulicę Bukową w Opalenicy do skrzyżowania z ul. Poznańską do drogi 

wojewódzkiej nr 307 na terenie gminy Opalenica o długości 296 m.  

4. Naliczanie kar za nie sprzątanie miasta. 

5. Nie wywiązanie się z umowy dot. „Opracowanie i zatwierdzenie stałej organizacji ruchu w 

zakresie wykonania oznakowania poziomego na odcinku drogi powiatowej nr 1211F Szczaniec – 

Smardzewo” /pkt. 2-5 K. Adamirowicz/. 

6. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Świebodzinie /A. Molicka/. 

7. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora Powiatowego 

Zespołu Szkół w Świebodzinie /A. Molicka/. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego im. Lecha Wierusza w Świebodzinie do dokonania wszelkich 

czynności związanych z realizacją modułu 3 wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” w Publicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szklono 

- Wychowawczym w Świebodzinie /A. Molicka/. 

9. Wniosek dyrektora DPS Jordanowo o dofinansowanie środków - modernizacja kotłowni c.o. 

w budynku blok A /D. Karbowiak/. 

10. Sprawy różne. 

 

Z uwagi na fakt, iż posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczęto o godz. 14.30, a spotkanie z 

Burmistrzem Świebodzina zaplanowano na godz. 14.45 Starosta Zbigniew Szumski 

zaproponował omówienie spraw ujętych w pkt. 2-5 porządku posiedzenia.  
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Ad.2  

Pani Karolina Adamirowicz przedstawiła wniosek Powiatu Nowotomyskiego o zaopiniowanie 

propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2750P stanowiącej ulice Spokojną w 

Opalenicy do skrzyżowania  ul. Nowotomyską do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 307 na 

terenie gminy Opalenica o długości 74 m (załącznik nr 2). 

Zaproponowała, aby wyrazić pozytywną opinię i przedstawiła projekt uchwały: 

- w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2750P 

stanowiącej ulice Spokojną w Opalenicy do skrzyżowania  ul. Nowotomyską do skrzyżowania 

z drogą wojewódzką nr 307 na terenie gminy Opalenica o długości 74 m (załącznik nr 3). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) zaopiniował pozytywnie 

propozycję pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2750P stanowiącej ulice Spokojną w 

Opalenicy do skrzyżowania  ul. Nowotomyską do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 307 na 

terenie gminy Opalenica o długości 74 m. Uchwała stanowi załącznik nr 4.  

 

Ad.3 
Pani Karolina Adamirowicz przedstawiła wniosek Powiatu Nowotomyskiego o zaopiniowanie 

propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2743P stanowiącej ulicę Bukową w 

Opalenicy do skrzyżowania  z ul. Poznańską do drogi wojewódzkiej nr 307 na terenie gminy 

Opalenica o długości 296 m (załącznik nr 5). 

Zaproponowała, aby wyrazić pozytywną opinię i przedstawiła projekt uchwały: 

- w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2743P 

stanowiącej ulicę Bukową w Opalenicy do skrzyżowania  z ul. Poznańską do drogi 

wojewódzkiej nr 307 na terenie gminy Opalenica o długości 296 m (załącznik nr 6). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 4 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) zaopiniował pozytywnie 

propozycję pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2743P stanowiącej ulicę Bukową w 

Opalenicy do skrzyżowania  z ul. Poznańską do drogi wojewódzkiej nr 307 na terenie gminy 

Opalenica o długości 296 m. Uchwała stanowi załącznik nr 7.  

 

Po 7 minutach od rozpoczęcia obrad Zarządu Powiatu Pani Alicja Hoppen-Anyszko dołączyła 

do posiedzenia. Wobec powyższego w posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Zarządu, 

tj.: Zbigniew Szumski, Andrzej Chromiński, Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta, Michał 

Motowidełko. 

 

Ad.4  

Pani Karolina Adamirowicz poinformowała, że pomimo zawartej umowy z Zakładem 

Konserwacji Terenów Zielonych MIRT ze Świebodzina na sprzątanie miasta w 2021r. umowa 

nie jest w pełni realizowana. Wobec powyższego zaproponowała by naliczać kary przewidziane 

w umowie. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) 

wyraził zgodę na naliczanie kar za niesprzątanie miasta. 

 

Ad.5  

Pani Karolina Adamirowicz poinformowała, że wykonawca umowy „Opracowanie i 

zatwierdzenie stałej organizacji ruchu w zakresie wykonania oznakowania poziomego na 

odcinku drogi powiatowej nr 1211F Szczaniec – Smardzewo” od momentu podpisania umowy, 
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tj. od dnia 25.11.2020r. nie rozpoczął żadnych prac zmierzających do realizacji przedmiotu 

umowy. Wobec powyższego zaproponowała by rozwiązać przedmiotową umowę. 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) 

wyraził zgodę na rozwiązanie umowy. 

 

Dodatkowo Pani Karolina Adamirowicz powiadomiła o konieczności wymiany sterownika 

pomiaru stanu wody pod wiaduktem kolejowym na ul. Łużyckiej. Wymiana sterownika wiąże 

się z dodatkowymi kosztami w wysokości 1.000,00zł netto.  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) 

wyraził zgodę na wymianę sterownika. 

 

Ad.1 

O godz. 14.50 na posiedzenie Zarządu Powiatu przybyli: 

- Pan Tomasz Sielicki – Burmistrz Świebodzina; 

- Pan  Przemysław Nitschka – I Zastępca Burmistrza Świebodzina; 

- Pani Anna Fabiś – II Zastępca Burmistrza Świebodzina. 

 

Starosta przywitał gości, wspólnie z Burmistrzem Świebodzina przedstawił cel dzisiejszego 

spotkania, którym jest realna chęć współpracy przy realizacji ważnych inwestycji drogowych. 

Podczas spotkania poruszano kwestie związane z budową południowej obwodnicy Świebodzina. 

Burmistrz Świebodzina zaznaczył, że na tę inwestycję składane były już wnioski o 

dofinansowanie zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Gmina Świebodzin nie 

dostała dofinansowania na ten projekt. Wobec czego podejmowane będą kroki zmierzające do 

wykonania zadania ze środków własnych. Jak powiedział Burmistrz planowane jest, że w 2023r. 

droga będzie przejezdna, natomiast w 2024r. dokonane zostaną ostatnie płatności.  

Kolejnym tematem omawianym podczas spotkania było ustalenie „Strefy Płatnego Parkowania 

w centrum miasta Świebodzin”. Pan Tomasz Sielicki – Burmistrz Świebodzina zaznaczył, że 

ustanowienie strefy płatnego parkowania, a tym samym wyłączenie centrum Świebodzina z 

ruchu kołowego przyczyni się do odblokowania tej części miasta dla ruchu turystycznego. Tym 

samym Włodarzom Miasta zależy na wyrażeniu zgody przez Radnych Powiatu na realizację tego 

zadania. Projekt strefy płatnego parkowania oraz projekt uzupełniającego oznakowania 

informacyjnego pionowego i poziomego stałej organizacji ruchu na drogach publicznych 

ustalonej na obszarze strefy płatnego parkowania załączono do protokołu (załącznik nr 8 i 9). 

Starosta – Zbigniew Szumski zaznaczył, że konieczne będzie przeprowadzenie konsultacji 

społecznych z mieszkańcami miasta oraz zorganizowanie spotkania Radnych Powiatu z 

projektantem koncepcji strefy płatnego parkowania. Jeśli zaś chodzi o termin procedowania tego 

projektu to najbardziej realnym jest Sesja Rady Powiatu Świebodzińskiego we wrześniu br. 

Radny Michał Motowidełko wskazał, że na przeprowadzenie tak dużej inwestycji jaką jest 

budowa południowej obwodnicy miasta należy szukać środków zewnętrznych (dofinansowań) z 

różnych programów, które są dostępne dla samorządów. Wydawanie środków własnych jest 

niezasadne. 

Reasumując podczas spotkania ustalono, że Gmina Świebodzin gotowa jest wspierać finansowo 

inwestycje drogowe realizowane na terenie miasta i Gminy Świebodzin. W każdym takim 

przypadku konieczne będą wspólne ustalenia dotyczące sposobu i terminu realizacji projektów. 

 

Ad.8  

Pani Anita Molicka zaproponowała, aby udzielić pełnomocnictwa dyrektorowi Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Lecha Wierusza w Świebodzinie do dokonania 
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wszelkich czynności związanych z realizacją modułu 3 wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” w Publicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szklono - Wychowawczym w Świebodzinie. W związku z tym przedstawiła stosowny 

projekt uchwały: 

- w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego im. Lecha Wierusza w Świebodzinie do dokonania wszelkich czynności 

związanych z realizacją modułu 3 wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu” w Publicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szklono - 

Wychowawczym w Świebodzinie (załącznik nr 10). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) 

wyraził zgodę na udzielenie pełnomocnictwa dyrektorowi Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego im. Lecha Wierusza w Świebodzinie do dokonania wszelkich czynności 

związanych z realizacją modułu 3 wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu” w Publicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szklono - 

Wychowawczym w Świebodzinie. Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

 

Ad.10 

Skarbnik Powiatu poinformowała Zarząd, że Domy Pomocy Społecznej Powiatu 

Świebodzińskiego uzyskały dofinansowanie z Narodowego Funduszu Zdrowia w formie 

grantów i podpisują umowy na ich realizację. Warunkiem rozliczenia grantów jest 

wydatkowanie środków w terminie 5 dni od ich otrzymania. Zwiększenie dochodów i wydatków 

wymaga zwołania sesji. Pani Skarbnik zaproponowała inne rozwiązanie, a mianowicie 

przesunięcie wydatków z płac DPS-ów na zabezpieczenie realizacji tych umów. Natomiast 

zwiększenie dochodów z grantów uzupełni wydatki płac Domów Pomocy Społecznej na 

najbliższej planowanej sesji. 

 

 

Pozostałe sprawy, tj. z punktu 6, 7 i 9 dzisiejszego porządku posiedzenia Zarządu zostają 

przeniesione na następny Zarząd, który odbędzie się w poniedziałek 28 czerwca 2021r. 

 

 

Wobec powyższego Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 16.25. 

 

Na tym protokół zakończono                                             

 

Protokołowała: Joanna Rybczyńska 

Z-ca Naczelnik Wydziału ORG                                                                         

                  Starosta 

 

                  Zbigniew Szumski 

 

 

 


